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Svar på fråga 2023/24:870 av Rickard Nordin (C) 
Samhällsviktig verksamhet på Säve flygplats 

Rickard Nordin har frågat mig, om statsrådet och regeringen, för 

det fall Fortifikationsverket förvärvar Säve flygplats, är beredda 

att verka för att även landningsbanorna förvärvas samt att det 

samhällsviktiga flyg som i dag huserar där kan fortsätta vara 

verksamt? 

I Sverige genomförs för närvarande den största satsningen på 

försvaret i modern tid. De investeringar som görs i 

Göteborgsområdet, bl.a. i återetableringen av Älvsborgs 

amfibieregemente, är en viktig del av denna satsning. En 

konsekvens av satsningarna på försvaret är att Försvarsmakten i 

vissa fall behöver utöka de områden där verksamheten bedrivs. 

Som ett led i expansionen förvärvar Fortifikationsverket på 

uppdrag av Försvarsmakten fastigheter runt om i landet och 

anpassar dem till försvarets behov. 

Det är Försvarsmaktens och Fortifikationsverkets uppgifter att 

utvärdera försvarets fastighetsbehov i Göteborgsområdet och 
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föreslå var verksamheten på lämpligaste sätt bör bedrivas. Säve 

flygplats är ett av de områden som utvärderas. Regeringen har 

ännu inget förslag från myndigheterna att förhålla sig till som rör 

Säve flygplats. Regeringen fortsätter att följa frågan.   

Stockholm den 15 maj 2024 
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